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Zápis z jednání komory svazů KH KO ČSTV  
 
Číslo schůze : 24/12             Datum, čas : 16.5.2012  od 15.30 do 17.05 v zasedačce Koruna 
Přítomni: 20 zástupců krajských svazů dle prezenční listiny 
Hosté :Mgr. Marcel Zadrobílek, Bc.Ondřej Knotek – oddělení kraj.dotací KHK 
            Za KR KH KO ČSTV Ing.Bartoň, Balášová, Ing.Karlík, Mgr.Pekař 
            Za sekretariát KH KO Bořilová 
Nepřítomni: baseball, billiard, ČUBU-JKA, florbal, krasobruslení, pozemní hokej, softbal, veslování,volejbal 
Celkem přítomno: 26 osob.  

Program 
 
                 1. Úvod, usnášení schopnost, schválení programu, kontrola zápisu č.23/11                  
                 2. Podpora KHK, ODM, informace z výboru pro sport KHK                  
                 3. Informace z KHK, Mgr.Zadrobílek, Bc. Knotek             
                 4.  Rozpočtové provizórium, možnosti finančního zabezpečení činnosti KH KS  
                     ČSTV v roce 2012. Smlouvy o součinnosti s jednotlivými svazy (rozúčtování) 
                     ( Balášová, Bořilová , Pekař) 
                 5. Současná situace v ČSTV, valné hromady ČSTV a XII. valná hromada KH KS  
                     ČSTV, změna názvu, zřízení SCS, udělování členských licencí  svazům KHK 
                     (zástupce ČSTV Praha nebo Mgr.Pekař) 
                 6. Informace ze svazů, sportovci roku, diskuse a závěr jednání 
 
 
1    Jednání řídila mpř. KH KO ČSTV Lucie Balášová , program byl schválen, zápisem pověřen  
      Ing. Bartoň, kontrola Ing.Karlík. Přítomní se dohodli na programu v bodech 1.–6. 
      Kontrola zápisu č.23: 
      U64/10 – sportovci roku ve svazech vzhledem k finanční situaci nelze počítat s příspěvkem od KH KS  
                     ČSTV. Trvale provádí  cyklistika, atletika, volejbal, jezdectví             
      U66/11 – smlouvy o součinnosti se svazy na rok 2012 v bodě 4 dnešního jednání, za rok 2011 předložena  
                      přehledná tabulka                       
      U67/11–  splněno, XI. VH proběhla 19.9.2011, v bodě 5 dnešního jednání provedena kontrola 
      U68/11 – úkol splněn, informaci podal Mgr.Pekař k jednání s KHK 
      U70/11 – schváleno pouze v komoře svazů pro svazy –registrační poplatek podle počtu členů 
      U71/11 – splněno předložení žádostí o granty na rok 2012 s termínem do 12.1. Podrobnosti ke grantům 
                      budou sděleny v bodě 3 dnešního jednání 
      U72/11 -  V. zimní ODM bližší informace budou podány v bodě 2 dnešního jednání 
      U73/11 – plněno smlouvy o součinnosti na rok 2012, blíže bude v bodě 4 dnešního jednání 
      U74/11 – trvá urgence dlužné částky svazů vůči KH KS ČSTV 
      U75/11 – splněno sportovci roku 2011, informace bude podána v bodě 6 
      U76/11 -  splněno  na základě podkladů od svazů Ing. Karlík zpracoval přehled o účasti družstev ve 
                      vyšších soutěží-rozesláno mailem a zveřejněno na webu 
      U77/11 – splněno významné sportovní akce a jejich nahlášení na KHK 
      U78/11 -  trvá-příslib svazů o činnosti svých okresních svazů, dle tabulky předložené v zápise č.23 
 

                 2. Podpora KHK, ODM, informace z výboru pro sport KHK 
                     Zprávy k tomuto bodu podali Bc.Knotek, Lucie Balášová, Jiří Pekař. 
                     KHK schválil dotaci pro KH KS ČSTV na I..pololetí 2012 smlouvou č.374/2012. V případě okresních  
                     sdružení byla tedy vypracována smlouva o poskytnutí dotace ve výši 120 tis. Kč  prostřednictvím KH KS . 
                     Vyúčtování bude provedeno okr. sdruženími do 16.7.2012 a předáno na KO ČSTV. Předání na KHK bude 
                     31.7.2012. KÚ požadoval vypracování podrobné analýzy činnosti krajského sdružení, okresních sdružení 
                     a výhled celého ČSTV do dalšího období. 40 stránkový materiál byl předán a schválen ve výboru pro sport 
                     a VČA dne 5.4.2012. Na tomto zasedání byla také podpořena žádost předsedy o změnu členění přijatelných 
                     nákladů podle  skutečné potřeby okresů a kraje. Za tím účelem proběhly 2 mimořádná jednání s okresy a to 
                     19. a 26.3.2012  za účasti Mgr.Záviského. 
                     Do výboru pro sport a VČA 10.4.2012 zaslal předseda KS ČSTV žádost o poskytnutí dotace na II.pololetí 
                     ve stejné výši  a rozdělení jak  pro KS tak i OS.  
                     Bez vědomí předsedy , bez projednání v KR vyjednávali zástupci OS schůzky na KHK a poté podali žádost 
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      o dotaci s čerpáním pouze pro okresy. Žádost byla podepsána Ing.Pavlíčkem a byla podána v rozporu se  
                     statutem KH KS ČSTV. 
                     Bc. Knotek  se k této situaci vyjádřil, že  tímto postupem hazardujeme s důvěrou KHK k naší organizaci. 
                     pí Balášová včetně dalších svazů požádala předsedu o podání informace o tomto nepřijatelném postupu  
                     hejtmanovi KHK, spolu s okamžitým řešením na Krajské radě 28.5.2012 a podáním společné žádosti o dotaci  
                     na II.pololetí 2012. 
                     U79/12 – odpovídá předseda KO ČSTV 

3. Informace z KHK, Mgr.Zadrobílek, Bc. Knotek             
    K dotačním programům KHK podali podrobnou informaci Ing. Zadrobílek a Bc.Knotek. V diskusi  vystoupili 
    cyklistika, atletika, předs. KO. Jednalo se o kritiku svazu florbalu za nedostatky při vyúčtování grantu za rok  
    2011, dále k posunutí termínu u žádostí o granty a také o možnosti, aby při podávání žádostí oddíly a kluby 

                     byl žádosti zastřešovány svazem. 
                     Připomínka byla také ke změně podílu žadatele ze 30 na 40%, neboť toto není většina svazů schopna zajistit. 
                     Ke všem připomínkám se vyjádřili zástupci KHK. 
                     Po diskusi bylo hlasováním  odsouhlaseno, aby termín předložení žádostí na rok 2013 byl předsunut na datum 
      kolem  20.12.2012 
                 4.  Rozpočtové provizórium, možnosti finančního zabezpečení činnosti KH KO  
                      Rok 2011 skončil mírným ziskem, neboť se podařilo zajistit příjmy z ČSTV  723 tis. Kč, 72 tis. sponzorské 
                      smlouvy a 331 tis. z KHK a z fondů EU. Zpráva bude součástí  materiálů ke XII.VH. 
                      Rok 2012 je rokem kdy krajská sdružení nedostanou z vlastních zdrojů ani Kč. Z toho důvodu je vypracován 
                      rozpočet v útlumovém programu a jedinou záchranou je podpora Královéhradeckým .krajem. 
                      U80/12  - řešit žádost o dotaci na II.pololetí dle bodu 2. – odpovídá Pekař, termín podání společné žádosti 
                                      7.6.2012 do výboru KHK. 
                      Bylo dohodnuto, že krajské svazy za služby zaplatí částky, které se neliší od roku 2011, při změnách dojde  
                      k individuálním jednáním. Platí stále dohoda, že malým svazům bude podíl  na managamentu KO ČSTV  
                      uhrazen. 
                      U81/12 – aktualizaci rozúčtování položek do 30.9.2012, odpovídají předseda KO a předsedové svazů. 
                 5. Současná situace v ČSTV, valné hromady ČSTV a XII. valná hromada KH KO  
                     Na základě usnesení 26. VH ČSTV dochází ke změně názvu na Královéhradecká krajská organizace ČSTV 
                     a nově jsou zřizována Servisní centra sportu (dříve sekretariát KS). Nově jsou udělovány členské licence 
                     sportovním svazům s tím, že svazy, které spolupracují s KO ČSTV a mají alespoň částečně zaplaceny služby  
                     (potvrzenou přílohu smlouvy o součinnosti na rok 2012) bude licence vystavena ještě do XII. valné hromady. 
                     Ostatní svazy po projednání v Krajské radě budou řešeny nejpozději do 30.9.2012. 
                     U82/12 – odpovídá předseda dle termínů. 
  6.  Informace ze svazů, sportovci roku, diskuse a závěr jednání 
                      6.1 Předložena členská základna podle svazů k 31.12.2011 
                      6.2 Od 1.4.2012 zákon o zdravotních službách na jehož základě zdravotnické zařízení požadují písemné  
                            souhlasy rodičů dětí. Je třeba se seznámit s tímto rozhodnutím v případě nutnosti ošetření nezletilého 
                            účastníka sportovní akce. 
                      6.3 Svazy vzaly na vědomí změnu názvu s tím, že předseda uskuteční kroky pro legislativně-právní splnění 
                             změny. 
                             Vzato na vědomi vznik servisního centra sportu. 
                      6.4 V rámci přípravy XII. VH bylo schváleno 12 materiálů včetně zastoupení v komisích s tím, že pozvání   
                            dostane    všech 34 svazů a v případě nutnosti bude hlasování ošetřeno koeficientem dle čl.III, odst.3  
                             stanov ČSTV tj 34/100 a 25/100.Protože nejde o volební hromadu, při účastí přibližně stejné u obou  
                             komor ponechat hlasování bez koeficientu . Je také možné, aby u  svazů , které se pravidelně  
              nezúčastňují jednání a nespolupracují, řešit licenci až po valné hromadě a na jednání 18.6.je nezvat. 
                             Jde především o baseball, billiard, ČUBU-JKA, florbal, krasobruslení, pozemní hokej, softbal, veslování 
              a další. Tím by byl počet delegátů stejný. Toto je nutné vyřešit na poradě KR 28.5.2012. 
                      U83/12 – odpovídá Pekař, termín 28.5.2012. 
       6.5  Poděkování svazům, které se podílely na úspěšném výsledku kraje na ODM v SM kraji, kde náš kraj  
                             získal bronzové medaile.. 
                      6.6  Kontrola usnesení z XI. VH , úkoly ze strany svazů splněny. 
                      6.7  Sportovci roku, informaci podal p.Pekař. Byla kritizována neúčast předávajících (Ing.Zímová,  
                             Ing.Pavlíček, Mgr.Šormová- omluva, Změlík, Tojnar, Ješina, Táborský). 
 
   
                     
                        Zapsal : ing. F. Bartoň      Zápis ověřil: ing. F. Karlík          
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